

**全營養生機調理機(瞬間調速型)  
Multi-Function Blender**

貨號：YY-3P  
總馬力：3HP  
轉速：38000rpm 容量：2000cc  
功率：110-220V/50-60Hz/1500w  
規格：W190xD215xH230/560mm

YY 3P



一葉刀 Milling Blade

YY 2P



一葉刀 Milling Blade

**高速果汁冰沙機(瞬間調速型)  
High Speed Blender**

貨號：YY-2P  
總馬力：2HP  
轉速：26000rpm 容量：2000cc  
功率：110-220V/50-60Hz/1200w  
規格：W190xD215xH230/560mm

YY 3.5P



尖刀 Extractor Blade

**全營養生機調理機(瞬間調速型)  
Nutrition Drink Mixer**

貨號：YY-3.5P  
總馬力：3.5HP  
轉速：46000rpm 容量：2000cc  
功率：110-220V/50-60Hz/1800w  
規格：W190xD215xH230/560mm

**特性 Features**

- ▶ 可拆式鈦合金鋼刀。可絞碎堅硬水果、咖啡豆、冰塊等物質
- ▶ 馬達配置高壽命碳刷，壽命一般是馬達的2.5倍
- ▶ 底部防震橡皮設計，可固定於平面，使用更加穩定
- ▶ 高轉速滾珠軸承，鐵氟龍材質的防漏墊圈，堅固耐用
- ▶ 雙安全裝置，當馬達過熱或過電流時會自動斷電，可以超載保護
- ▶ 馬達自動停機，安全有保障，待溫度下降時可繼續操作
- ▶ 獨特設計攪拌槽，攪拌時形成漩渦，強制原料從底部接觸刀片後，再從一旁捲入漩渦之中重複回圈
- ▶ 無味橡膠上蓋，可移動的塞蓋，可在運作的過程中加入原料
- ▶ Removable titanium steel blade can mince hard vegetables and fruits, coffee beans and ice blocks and other materials.
- ▶ The motor is equipped with long life-span brushes which can use generally 2.5 times than normal motor.
- ▶ Shockproof rubber design can be fixed on the plane, more stable in using.
- ▶ High speed ball bearings and Teflon gasket material, durable use.
- ▶ Dual safety device. When the motor is overheating or on crosscurrent, it will automatically power off and protect overloading.
- ▶ Safety and security of the the motor. It can automatically shut down and it will continue operate when the temperature drops down.
- ▶ Unique design of stirred tank, it will form a vortex while stirring, force raw materials contact blade from the bottom side, and then involve in whirlpool repeat loop from the side.
- ▶ Odorless rubber cover, and movable cover, can be added to raw materials in operation.





YY 817S

## 特性：

- ▶ 智慧多段功能定時控制，簡單製作多樣產品。快速萃取茶湯，杯杯現做，去澀存甘，鮮味不流失。
- ▶ 萃茶、雪克、奶泡、冰沙、奶蓋、奶霜、鮮果汁一機完成，降低投資成本

A smart multi-segment controller of timing makes many kinds of drinks, maintained fresh flavor of drinks by rapid brew age.

easily handle a multitude of blending tasks, from icy drinks to frothy milk & more and reduce cost in one machine



### 雪克

#### 四合一多功能機(雪克) 4 in 1 Multi Function Machine (Shaking)

貨號：YY-817S

總馬力：1HP

容量：1200cc塑膠杯

功率：110V/50-60Hz/1200w

規格：W190xD215xH230/410mm

專利蜂巢結構迴圈設計，適用各式茶種  
40秒雪克一杯香味濃郁的黃金茶湯

Patent nest design, suitable for many tea types 40 sec to extract fresh tea.



### 萃茶

#### 四合一多功能機(萃茶) 4 in 1 Multi Function Machine (Extracting)

貨號：YY-817T

總馬力：1HP

容量：1200cc塑膠杯

功率：110V/50-60Hz/1200w

規格：W190xD215xH230/410mm

專利飛碟圓盤設計，去除茶中苦澀  
5秒萃取一杯泡沫紅茶/奶茶

Patent disc design, remove bitter taste in tea  
5 sec to complete one shaken black tea/milk tea



### 冰沙

#### 四合一多功能機(冰沙) 4 in 1 Multi Function Machine (Sorbet)

貨號：YY-817I

總馬力：1HP

容量：1200cc塑膠杯

功率：110V/50-60Hz/1200w

規格：W190xD215xH230/410mm

一片鋼刀裁切成十字翅刀，不易斷裂，可碎堅果，冰塊等較硬的物質  
可打冰沙、打鮮果汁

Stainless steel extractor blade breaks down and pulverizes the stems, nuts and ice cube or the other ingredients into smooth, tasty drink.



### 奶泡/奶蓋

#### 四合一多功能機(奶泡/奶蓋) 4 in 1 Multi Function Machine (Frothy Milk)

貨號：YY-817M

總馬力：1HP

容量：1200cc塑膠杯

功率：110V/50-60Hz/1200w

規格：W190xD215xH230/410mm

專利蘑菇狀結構設計，可做出奶泡、奶蓋、奶霜，綿密口感，增加濃郁香味  
20秒輕鬆完成一杯口感綿密奶泡  
60秒輕鬆製作濃郁綿密奶蓋(奶霜)

Patented mushroom shaped design makes frothy and creamy milk to enrich the taste  
20 sec to finish one soft foamed milk  
60 sec to finish one blended cream

